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بازی برده مقابل پرتغال را باختیم و چهارم شدیم

وداع زودهنگام تیم فوتبال جوانان با جام جهانی 
سرویس ورزشی-

تیم فوتبال جوانان ایران که برای صعود از مرحله 
مقدماتی جام جهانی به یک تســاوی نیاز داشت بازی 
برده را به پرتغال باخت تا در گروه آخر شــود و از دور 

مسابقات کنار برود. 
در آخریــن دیدار از مرحله گروهی جــام جهانی فوتبال 
جوانان و در گروه C، تیم ملی ایران فوتبال جوانان از ســاعت 
۱۲:۳۰ دیروز در ورزشــگاه شهر اینجئون به مصاف تیم ملی 
پرتغال رفت. بازی زیبا و پر برخورد با پیروزی دو بر یک خاتمه 
یافت تا ایران در رده چهارم این گروه قرار بگیرد و از مسابقات 

حذف شود. 
پرتغال هم با ۴ امتیاز و به دلیل گل زده بیشتر نسبت به 
کاســتاریکا دوم شد و به مرحله یک هشتم نهایی صعود کرد. 
در این دیدار پنالتی اعلام شــده به ســود ایران با ویدئو چک 
مردود اعلام شــد. همچنین در دیدار زامبیا و کاستاریکا هم 
گل تســاوی زامبیا به وســیله ویدئو چک مردود اعلام شد تا 
ایران نتواند به وسیله اشــتباهات انسانی و غیر عمد امتیازی 

را کسب کند.
 رضا شــکاری )۴( برای ایران مقابل پرتغال گلزنی کرد و 
بــرای پرتغال هم دیگو گونچالوس )۵۳( و نیما مختاری )۸۶( 

موفق به گلزنی شدند.
قضاوت این دیدار را رودی زامبرانو از اکوداور به همراه دو 

هموطنش به عهده داشتند.
در دیگر بازی این گروه نیز، کاستاریکا، تیم قعرنشین گروه 
توانست زامبیا صدرنشین این گروه را با یک گل شکست دهد 
و در رده ســوم گروه قرار بگیرد. کاســتاریکا به دلیل گل زده 

کمتر نسبت به پرتغال در این رده قرار گرفت.
پیروانی: بی تجربه بودیم

در پایان این بازی امیرحسین پیروانی سرمربی تیم فوتبال 
جوانان ایران گفت: به تیم پرتغــال بابت این پیروزی تبریک 

می گویم. ما بازی را خیلی خوب شــروع کردیم. در هر ســه 
مســابقه بازیکنان پرتلاش ظاهر شدند. ما یک تیم کم تجربه 
یا بهتر بگویم بی تجربه برای جام جهانی بودیم. قطعا از حضور 
در این مســابقات درس های زیادی گرفتیم. طبیعی است که 
خیلی ناراحتم ولی واقعیت این است که پرتغال فوتبال بهتری 

از ما ارائه کرد. 
وی افزود: ســابقه این تیم هم این را نشــان می دهد. ما 
در بخش دفاعی بســیار خوب و کم اشتباه در این بازی ظاهر 
شدیم. تیمی که می خواهد در جام جهانی به میدان برود باید 
اردوی طولانی مدت را ســپری کند. من قبل از آغاز تورنمنت 

این موضوع را بیان کردم.
پیروانی درباره بحث ویدیوچک و تغییر نظر داور گفت: در 

بحث ویدیو چک فیفا تصمیم گیرنده است و نظر فیفا بوده که 
ویدیوچک انجام شود. در بازی با پرتغال ویدیوچک به ضرر تیم 
ما بود اما ممکن است فردا به نفع ما باشد. این احتمال هست 

که از جذابیت بازی کم شود.
ضعف کادر فنی دلیل حذف بود

اما حذف تیم فوتبال جوانان از جام جهانی واکنش منفی 
برخی از کارشناسان را به دنبال داشت که از جمله آنها می توان 
به مهدی مناجاتی سرمربی اسبق تیم ملی اشاره کرد. مناجاتی 
در گفت و گویی با خبرگزاری تســنیم اظهار داشت: مربیان ما 
ارزیابی خوبی از پرتغال انجام نداده بودند و دلیل این موضوع 
نیز این اســت که باز هم مانند بازی گذشته مقابل زامبیا ابتدا 
سوار بر بازی بودیم اما پس از گل باز هم بازنده شدیم. مربیان 

مــا به قول قدیمی ها اصلا در جریان نبودند فوتبال 9۰ دقیقه 
است و تا زمان سوت پایان بازی امکان وقوع هر اتفاقی وجود 

دارد.
سرمربی پیشــین تیم فوتبال جوانان خاطرنشان کرد: در 
بازی مقابل زامبیا نیز بعد از زدن گل دوم فراموش کردیم باید 
به اداره بازی بپردازیم. فوتبال فقط در حمله خلاصه نمی شد 
و تیم ما برنامه ای برای اصول دفاعی نداشتند و در نهایت نیز 
۴ گل دریافت کردیم. می توانستیم بعد از برتری دو گله مقابل 
زامبیا بسته بازی و مانند شطرنج روی همه جهات بازی تمرکز 
کنیم. می توانســتیم با تمرکز و کار دفاعی مناسب حریف را 
به زمین خودمان بکشــانیم و در ضدحملات آسیب بیشتری 

به آنها بزنیم.
مناجاتی با انتقــاد از عملکرد تیم جوانان بعد از زدن گل 
اول به پرتغال یادآور شــد: در بازی مقابل پرتغال نیز باید بعد 
از رســیدن به گل، بسته تر بازی می کردیم اما این کار را انجام 
ندادیم و پرتغال نیز در نیمه دوم بســیار سرحال و آماده بازی 
کرد و به موفقیت دســت یافت. مربیان ما هیچ برنامه ای برای 
حفظ گل زده نداشــتند و مبهوت بازی شــده بودند. پرتغال 
تیمی نبود که ما نتوانیم از ســد آن بگذریم اما با اشــتباهات 

خودمان مغلوب این تیم شدیم.
وی عنوان کرد: زمانی که مربی بیش از حد درگیر بازی 
می شــود نقش کمک مربیان بیشــتر می شــود تا با بررسی 
کمبودها و ایجاد شــوک های لازم مســائل را به ســرمربی 
منتقل کند تــا او به خوبی تیم را رهبــری کنند. این اتفاق 
در تمــام تیم های بزرگ دنیا می افتد اما مربیان ما نیز کمکی 
به ســرمربی تیم ملی انجام ندادند. کمک ها در تمام تیم های 
بزرگ عامل پیروزی هســتند. ما به دلیــل ضعف کادرفنی 
تیــم ملی در حالی که توانایی صعود از گروه مان را داشــتیم 
از جام جهانی حذف شــدیم. تیم بسیار خوبی داشتیم و واقعا 

حیف شد که صعود نکردیم.

خداحافظی غیررسمی مدال آوران کشتی فرنگی با غیبت در رقابت های انتخابی
چراغ سبز شورای فنی کشــتی فرنگی به مردان 
طلایــی المپیک لندن برای حضــور مجدد در میدان 
چندان کارســاز نبود و گویا این نفرات همچنان قصد 

بازگشت ندارند.
شورای فنی تیم های ملی کشتی فرنگی در آخرین نشست 
خود که اواخر هفته گذشــته برگزار شد، اسامی نفرات واجد 
شــرایط برای حضور در رقابت های انتخابی تیم ملی اعزامی 
بــه رقابت های جهانی ۲۰۱۷ پاریــس را اعلام کردند. در این 
فهرست، علاوه بر نام بسیاری از فرنگی کاران واجد شرایط که 
در میادین داخلی و خارجی مختلف، توان و شایســتگی خود 
را اثبات کرده بودند، نام دو قهرمان پیشــین جهان و المپیک 
هم دیده می شد. نام حمید سوریان و امید نوروزی که آخرین 
بار در المپیــک ۲۰۱۶ ریو به میدان رفتند و با ناکامی از این 
آوردگاه بزرگ خارج شدند. سوریان که از همان روز بازگشت 
به ایران، سکوت را پیشه کرد و ترجیح داد در خصوص ماندن 
یــا رفتن از دنیای قهرمانی هیچ اظهار نظری نکند. تنها اقدام 
مشــخص و جدی نابغه کشــتی ایران و جهان، آغاز فعالیت 
مربیگری اش در یکی از باشگاه های جنوب شهر تهران بود که 
در واقع نشــان می داد او قصــد دارد از این پس نقش مربی را 

ایفا کند.
امید نوروزی اما داســتان متفاوتی داشت. بارها از قول او 
خبــر زدند که قصد خداحافظی دارد و او نیز هر بار این اخبار 
را تایید و تکذیب کرد. گاهی از رفتن و خداحافظی می گفت و 
گاهی از ماندن و جنگیدن در تیم ملی. درگیری و اختلاف نظر 
نوروزی با اهالی کشتی در مقایسه با سوریان بسیار بیشتر بود، 
چراکه او عادت داشــت نظرات و عقایدش را بی پرده و صریح 

اعلام کند. کاری که بارها او را به ســیبل انتقادات رســانه ها 
و پیشکســوتان تبدیل کرد و او را با مشــکلات زیادی همراه 
ســاخت. با این تعاریف، شورای فنی باز هم به او فرصت داد تا 
بتواند برای حضور در انتخابی تیم ملی، شانس خود را بیازماید، 
اما این بار هم او ســاز مخالف زد و اعلام کرد، تاب سرشــاخ 
شدن با فرنگی کاران عادی و معمولی را ندارد و نباید به عنوان 
قهرمان جهان و المپیک در رقابت های انتخابی تیم ملی با هر 

فرنگی کار جوان و تازه کاری دست و پنجه نرم کند.
البته نباید فراموش کرد نوروزی در آخرین مصاف انتخابی 
تیــم ملی از یکــی از همین جوانان به قول خــودش تازه کار 
شکســت خــورد و در نهایت با لگد به تابلــوی تبلیغات زد و 
بــا چوب به طرف میز داوران حمله ور شــد. اقدامی عجیب و 
کم سابقه که با چشم پوشی سرمربی تیم ملی در آن زمان یعنی 
محمد بنا و فدراسیون کشتی همراه شد و در نهایت به ناکامی 

در المپیک ریو انجامید.
نوروزی در تازه ترین واکنش خود به دعوت شــورای فنی 
به حضور در انتخابی تیم ملی اعلام کرده: »نباید کشتی گیران 
مدال دار جهان و المپیک همراه ســایرین در انتخابی شرکت 
کنند.به نظر من تمام مدعیان باید با هم رقابت کنند و نفر برتر 
آنها با کشتی گیر شاخص آن وزن، هرچند بار که شورای فنی 
صلاح می داند مسابقه دهند. اگر قصدشان بازگشت من و امثال 
من است، باید این مســائل را رعایت کنند. مطمئنا با رعایت 
این مسئله به جای یک کشتی، حاضریم ۱۰ مسابقه بدهیم.«

دیگر فرنگــی کار طلایی المپیــک ۲۰۱۲ لندن، موضع  
منطقی تری نســبت به دعــوت به رقابت هــای انتخابی تیم 
ملی اتخاذ کرده اســت. در اظهــارات او در واکنش به دعوت 
شــورای فنی، نه از سکوتِ معنادار سوریان خبری هست و نه 
از انتقادات و ادعای عجیب و غریب نوروزی. قاســم رضایی با 
احترام به اعتماد اعضای شــورای فنی فعلا از آنها خواسته تا 
کمی به او فرصت دهند تا بتواند با آمادگی جســمی و روحی 
بهتری به میدان بازگردد. رضایی معتقد است فرصت چندانی 
تا رقابت های جهانی ندارد و بهتر است با توجه به افزایش وزن 
و دوری اش از میــدان، فعلا به جمع بنــدی کلی در خصوص 

بازگشت به میدان برسد.
آنچه مسلم اســت، غیبت این سه فرنگی کار پیشین تیم 
ملی در رقابت های انتخابی هیچ مشــکلی در روند رو به رشد 
کشتی فرنگی ایران بوجود نخواهد آورد. چه بسا باعث فرصتی 
بهتر برای جوانان باانگیزه و جویای نامی خواهد شــد که بعید 
نبود با حضور این نفرات در سایه قهرمانان اسبق تیم ملی قرار 

می گرفتند و هیچگاه شکوفا نمی شدند.

سرگروه تیم ملی جودو ایران با شکست مقابل رقیب ژاپنی خود به نشان نقره مسابقات قهرمانی آسیا دست 
پیدا کرد تا پرونده جودو کشورمان با دو مدال بسته شود.

بیست و ششمین دوره رقابت های جودو قهرمانی آسیا در حالی با قهرمانی کره جنوبی بسته شد که تیم ملی ایران موفق 
به کسب دو مدال نقره شد.تیم ملی کشورمان در این رقابتها با بدون نماینده وزن ۱۰۰- کیلوگرم، تقریبا با ترکیبی کامل در 
این رقابتها شــرکت کرد که توســط سعید ملایی به یک نشان نقره دست پیدا کرد و محمد رشنونژاد نیز نقره گرفت. ملایی 
در وزن ۸۱- کیلوگرم بعد از یک دور اســتراحت، »اوســاما« از قطر، »لی مون جین« از کره جنوبی و »ولادمیر زولیف« از 
قرقیزستان را شکست داد و به دیدار نهایی راه یافت و در این مرحله برابر »فوجی وارا سوتارو« از ژاپن شکست خورد و نقره 

گرفت. یک مدال نقره را نیز روز جمعه محمدرشنونژاد در وزن ۶۰- کیلوگرم کسب کرد.

پایان کار جودو در رقابت های قهرمانی آسیا با کسب ۲ مدال نقره  بلاتکلیفی نیمی از تیم های لیگ برتر فوتسال
لیگ برتر فوتسال یک ماه دیگر آغاز می شود ولی 
بیش از نیمی از تیم هــای لیگ برتری هنوز بلاتکلیف 
هستند و حتی تعدادی از آنها کناره گیری خود را اعلام 

کرده  اند.
در حالی که پیش بینی می شــد فوتســال بعــد از عنوان 
تاریخی تیم ملی در مســابقات جام جهانی و رسیدن به رتبه 
ســوم دنیا وضعیت بهتری در پیش داشــته باشد و با حضور 
اسپانســرهای بیشتر، مســابقات لیگ برتر رونق بگیرد اما نه 
تنها ایــن اتفاق نیفتاده که حتی بیش از نیمی از تیم ها هنوز 

وضعیتشان برای فصل آینده مشخص نیست.
شــاید بتوان گیتی پسند اصفهان را شــاگرد اول کلاس 
فوتسال ایران دانســت؛ تیمی که خیلی زود سرمربی خود را 
معرفــی کرد و کار تمدید قــرارداد بازیکنانش و جذب نفرات 
جدید را شروع کرد. کمی بعدتر، تیم تاسیسات دریایی با کادر 
فنــی و بازیکنان موردنظرش به توافق رســید و تمریناتش را 
اســتارت زد. مس ســونگون هم با معرفی یک مربی داخلی و 
جــذب بعضی از بازیکنان، قدم در راه تمرینات آماده ســازی 

گذاشت تا کارش عقب نماند.
حفاری، فرش آرا و شــهرداری ســاوه هم شاید وضعیت 
خوبی نســبت به سه تیم یادشده نداشــته باشند اما حداقل 
شرایطشــان از تیم هایی که در ذیل به آنها پرداخته می شود، 
خیلی بهتر اســت. دبیری تبریز یکی از باسابقه ترین تیم های 
فوتســال ایران در اعتراض به شــرایط حاکم بر فوتســال و 
برنامه ریزی هــای صــورت گرفتــه، تاکید کرده ســال آینده 
تیمــداری نمی کند و به دنبال واگــذاری امتیاز تیم در داخل 
استان است. هرچند کاظم سلیمانی دبیر کمیته فوتسال این 
تهدیدها را نادیده گرفته و آن را به بلدنبودن مدیریت افشین 
دبیری رئیس هیئت مدیره نسبت داده است! یاسین پیشرو قم 

که ســال گذشته برای گرفتن امتیاز این تیم از هیئت فوتبال 
استان قم حتی کار را تا شکایت به مراجع بالاتر پیش برد، بعد 
از قطعی شــدن خرید امتیاز تیم بــه یک باره اعلام کرد قصد 
تیمداری ندارد! یاســین پیشرو هم با کمک هیئت فوتبال قم 
در حال واگذاری است و عدم پاسخگویی مدیران این باشگاه، 
وضعیت آنها را مبهم تر از همیشه کرده است. تیم ارژن شیراز 
هم شرایط چندان بهتری نســبت به دبیری و یاسین پیشرو 
ندارد. جلســه هفته گذشته مسئولان وسرمربی این باشگاه به 
اینجا رســید که عطای تیمداری را به لقایش ببخشند تا این 
تیم هم در زمره باشگاه هایی قرار بگیرد که وضعیتشان وخیم 
به نظر می رسد. مقاومت البرز، آذرخش بندرعباس و شهروند 
ساری هم هرکدام مشــکلات خاص خودشان را دارند و خبر 
جدیدی درباره نحوه تیمداری و انتخاب نفرات موردنظرشــان 
منتشر نشــده است. فوتسال باشــگاهی با این وضعیت برای 
کشوری که عنوان سومی جام جهانی را در کارنامه دارد و نگاه 
دنیا را در مقطعی به خود خیره کرد، به سان مرگ مغزی است 
که یا اعضایش را می بخشند و امتیازش به تیم دیگری می رسد 
و یــا آنچنان در این بلاتکلیفی باقی می ماند که هنوز فصل به 
انتها نرسیده، سقوطشان به دسته های پایین تر قطعی می شود. 
انتظار از کمیته فوتســال و فدراســیون فوتبال این است که 
زمینه را برای فعالیت کم دردسر باشگاه ها بخصوص تیم های 
خصوصــی فراهم کند و جلوی هرگونه مشــکلی که بخواهد 
کناره گیری تیم ها را رقم بزند، بایستد. کمیته فوتسال می تواند 
با وضع قوانین سخت گیرانه، جلوی فروپاشی این پشتوانه اصلی 
تیم ملی را بگیرد. همچنین از باشگاه ها انتظار می رود با درک 
شــرایط موجود، تا حد امکان بهانه گیری را کنار بگذارند و در 
کنار مشکلات ریز و درشتی که وجود دارد، به فکر هدف نهایی 

یعنی سازندگی برای تیم ملی باشند.

* سجاد ندری عضو تیم ملی هندبال ایران به تیم بیکاز ترکیه پیوست. تیم بیکاز ترکیه در فصل قبل در جایگاه 
دوم جدول کاپ ترکیه قرار گرفت. او از دیروز لباس این باشــگاه را بر تن کرد و رسما برای فصل جدید به این 

تیم پیوست.
* مرحله نیمه نهایی رقابت های قایقرانی کاپ دو جهان در مجارستان در حالی دنبال شد که چهار قایق ایران مجوز حضور 

در فینال های B و C را کسب کردند. 

خواندنی از ورزش ایران

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: از نظر تمامی بزرگان و اهل فن از جمله اعضای شورای فنی، برای پیشبرد کار فنی تیم 
ملی بهره می برم. خلاصه ای از تازه ترین صحبت های محمد طلایی در ادامه می آید:

* از نظرات تمامی بزرگان کشــتی در کارم بهره می برم. همچنین از نظرات رســول خادم نیز بعنوان یک مرد فنی و کاربلد که 
چهار ســال مسئولیت تیم ملی کشتی آزاد را بر عهده داشــت و نتایج خوبی را بدست آورده نیز بعنوان یکی از مردان با دانش 

کشتی کشور استفاده می برم. 
*خود من از رسول خادم بعنوان یک مهره کاربلد و فنی و همچنین یک دوست و هم تیمی قدیمی در مورد مسائلی همچون نوع 
بدنسازی، سبک کشتی و آنالیز کشتی گیران استفاده می کنم و اگر هرکس دیگر نیز به جای من بود نیز همین کار را می کرد. 

*در مورد رسول خادم باید بگویم که از اینکه وی در کنار ماست و من گاه و بیگاه نظرات فنی او را جویا می شوم خوشحالم چراکه 
نظرات وی که سابقه درخشانی در ورزش قهرمانی و همچنین مربیگری از خود به جای گذاشته بسیار راه گشاست. 

* یکی از روش های کار من اســتفاده از نظرات نخبه های کشــتی است و هیچ گاه از اینکه کسی من را در هدایت بهتر تیم ملی 
کشتی آزاد یاری کند ناراحت نخواهم شد.

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد اعلام کرد
همیشهازنظراتخادمدرمباحثفنیاستفادهمیکنم

نکته  ورزشی

صفحه 9
یک شنبه ۷ خرداد ۱۳9۶ 

۲ رمضان ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۶۳۴

رئیس کمیتــه ملی المپیک از تصمیم هیئــت اجرایی این کمیته مبنی بر برگزاری انتخابات کمیســیون 
ورزشکاران تا حداکثر سه ماه دیگر خبر داد.

کیومرث هاشمی رئیس کمیته ملی المپیک ایران بعد از اتمام شصت و ششمین نشست هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک 
در خصوص مصوبات این نشست اظهار کرد: بحث های مختلفی در این نشست مطرح شد که مهمترین موضوع بحث برگزاری 
انتخابات کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک به عنوان یکی از حساسترین و فعالترین کمیسیون های این کمیته و حتی 
کمیته بین المللی المپیک )IOC( بود. وی از تایید اساســنامه این کمیسیون توسط IOCخبر داد و گفت: خوشبختانه پس از 
چند بار بررسی و اصلاح و ارسال، اساسنامه تنظیم شده کمیسیون ورزشکاران مورد تایید کمیته بین المللی المپیک IOC قرار 
گرفت و حال طبق آن می بایست تا حداکثر سه ماه آینده انتخابات این کمیسیون را بر اساس مفاد این اساسنامه برگزار کنیم.
هاشمی در ادامه گفت: در اولین فرصت دبیرخانه انتخابات کمیسیون را تشکیل داده و شرایط و ضوابط برگزاری انتخابات و 
همچنین کاندیداتوری ورزشکاران را به فدراسیون ها و ورزشکاران واجد شرایط رسما اعلام می کنیم. رئیس کمیته ملی المپیک 
در پایان بیان کرد: اعضای این کمیســیون که طی انتخاباتی کاملًا آزاد و توسط خود ورزشکاران انتخاب خواهند شد بمدت 

چهار سال در این کمیسیون فعالیت داشته و به بررسی مطالبات و درخواست های ورزشکاران می پردازند.

IOCتصویباساسنامهکمیسیونورزشکارانتوسط
فدراســیون جهانی والیبال یک میلیون و 800 هزار دلار جایزه برای سه تیم برتر لیگ جهانی والیبال در سال 

2017 در نظر گرفته است.
لیگ جهانی ســال ۲۰۱۷ در ســه سطح و با حضور ۳۶ کشور برگزار می شود که در سطح یک این رقابت ها ۱۲ تیم برزیل، 
ایتالیا، لهستان، ایران، صربستان، آمریکا، کانادا، بلژیک، فرانسه، روسیه، بلغارستان و آرژانتین با یکدیگر رقابت می کنند.در نهایت 
پنج تیم برتر مرحله مقدماتی سطح یک به همراه برزیل میزبان مرحله نهایی، ۶ تیم شرکت کننده در مرحله نهایی لیگ جهانی 
۲۰۱۷ خواهند بود که تیم قهرمان پاداش یک میلیون دلاری دریافت خواهد کرد. تیم های دوم تا ششم مرحله نهایی لیگ جهانی 
نیز به ترتیب ۵۰۰، ۳۰۰، ۱۵۰، ۷۵ و ۷۵ هزار دلار پاداش دریافت خواهند کرد. در دور مقدماتی لیگ جهانی، هر تیم 9 مسابقه 
خواهد داشت، فدراسیون جهانی والیبال برای تیم ها در هر بازی نیز پاداشی در نظر گرفته است که تیم برنده 9 هزار دلار جایزه 
می گیرد و تیم بازنده نیز چهار هزار دلار پاداش خواهد گرفت.در مجموع دور مقدماتی و نهایی لیگ جهانی ۶۴ مســابقه برگزار 
خواهد شــد که در هر دیدار ۱۳ هزار دلار جایزه به تیم ها داده می شود که در مجموع ۸۳۲ هزار دلار می شود. در مرحله نهایی 
لیگ جهانی والیبال نیز که به میزبانی برزیل برگزار می شود، شش تیم شرکت کننده بر اساس رتبه ای که در پایان این رقابت ها 

کسب کنند، پاداش خاصی دریافت خواهند کرد. مجموع پاداش شش تیم مرحله نهایی دو میلیون و ۱۰۰ هزار دلار است. 

اعلامرقمجوایزلیگجهانیوالیبال

متر و ملاک انتخاب سرمربی تیم فوتبال جوانان چه بود؟!

آقایتاجپاسخگوباشید
سرویس ورزشی-

تیم فوتبال جوانان ایران روز گذشــته در سومین دیدار خود در جام جهانی 
جوانان با نتیجه دو بریک برابر پرتغال شکســت خورد تــا با قرار گرفتن در رده 

چهارم گروه خود، وداع زودهنگامی با این مسابقات داشته باشد.
تلخی شکســت برابر پرتغال زمانی بیشتر احســاس می شود که بدانیم تیم 
جوانان تا دقیقه ۵۳ نیز با یک گل از حریف اروپایی خود پیش بود ولی در ادامه 
دو گل دریافت کرد تا بازی برده را با باخت عوض کند؛ درســت مثل اتفاقی که 

در بازی با زامبیا رخ داد.
وقتی تیمی در دو بازی متوالــی، بازی برده را با باخت عوض می کند حتما 

اشکالات فنی اساسی داشته که مسئول اول و آخر آن نیز کادرفنی است.
ســرمربی تیم فوتبال جوانان ایران در رقابت های جام جهانی، امیرحســین 
پیروانی بود؛ فردی که نه سابقه درخشانی در دوران بازیگری داشت و نه کارنامه 

پرباری در عرصه مربیگری! 
امیرحســین پیروانی به عنوان فردی که به کار مربیگری علاقه مند اســت، 
بسیار محترم بوده و هست اما پرسش ما از آقای تاج و همکارانش این است که بر 
چه اساســی و با چه متر و ملاکی ایشان را به عنوان سرمربی تیم فوتبال جوانان 
ایران انتخاب کردند، آیا در فوتبال عریض و طویل ایران با این همه مربی استخوان 

خرد کرده یک نفر پیدا نمی شد که هدایت تیم جوانان را برعهده گیرد؟!
مگر در تمام دنیا از مربیان بزرگ و کارکشــته برای رده های پایه اســتفاده 
نمی کنند تا بازیکنان از همان سنین نوجوانی و جوانی الفبای فوتبال را اصولی یاد 
بگیرند، پس چرا در ایران چنین کاری نمی شود و یک مربی بدون کارنامه به نام 

امیر حسین پیروانی هدایت تیم جوانان را برعهده می گیرد؟!  
اصلا چگونه می شــود که طی چند سال اخیر نام هایی چون » ه. ا » و » ا، م 
» مطرح می شــوند و براحتی در رده های ملی نیز مربیگری می کنند، ولی از کنار 
نام هایی چون حبیبی، ابراهیمی، یاوری، قلعه نویی، دایی، اســتیلی، عزیزی و ... 

مثل آب خوردن عبور می کنیم.
امیدواریم مهدی تاج به عنوان رئیس فدراســیون فوتبال پاسخ پرسش های 
مطرح شــده را بدهد تا اهالی فوتبال متوجه شوند که در فدراسیون فوتبال چه 

می گذرد.
در پایان باید خدمت دکتر سلطانی فر وزیر محترم ورزش و جوانان نیز عرض 
کنیــم که اگر طبق گفته های خودتان قصد انجــام اصلاحات در ورزش را دارید، 
لطفا از همین تیم جوانان شروع کنید و به عنوان مقام عالی وزارت ورزش بررسی 

کنید که کادرفنی تیم فوتبال جوانان با چه سیستم و مکانیزمی انتخاب شدند.

هزینه گزاف منچستریونایتد برای جذب بازیکن 
منچســتریونایتد با هدایت ژوزه مورینیو نتوانست در لیگ برتر انگلیس عملکرد 
خوبی از خود نشــان بدهد. این تیم برای تبدیل شــدن دوباره به قدرت نخست 
لیگ برتر انگلیس، به تغییرات اساســی در تابستان نیاز دارد و طبیعی است که 
به دنبال جذب چند بازیکن بزرگ باشــد. روزنامه دیلی میل در گزارشی از رقم 
نجومی باشگاه منچستریونایتد برای فعالیت در فصل جابه جایی تابستانی سخن 
به میان آورد و نوشــت که سران این باشــگاه انگلیسی ۳۴۰ میلیون یورو برای 
خریدهای جدید خود در تابستان کنار گذاشتند.در ادامه  گزارش دیلی میل آمده 
که بازیکنانی مانند آنتوان گریزمان )مهاجم اتلتیکومادرید(، روملو لوکاکو )مهاجم 
اورتــون(، مایکل کین )مدافع برنلی(، ویکتور لیندولــف )مدافع بنفیکا( و آندرا 
بلوتی )مهاجم تورینو( از بازیکنانی هســتند که ژوزه مورینیو در فهرست خرید 
خود قرار داده است. منچستریونایتد با قهرمانی در لیگ اروپا جواز صعود به لیگ 
قهرمانان اروپا برای فصل بعد را به دست آورد. طبیعی است آقای خاص به دنبال 

خریدهای گران قیمت و نجومی در تابستان باشد.
اظهار نظر جالب بالوتلی درباره مسی و رونالدو 

کریســتیانو رونالدو و لیونل مسی در این یک دهه اخیر رقابت شدیدی برای 
کســب توپ طلا داشته اند. از سال ۲۰۰۸ تاکنون توپ طلا به تناوب بین مسی و 
رونالدو جابه جا شده اســت و هیچ بازیکن دیگری نتوانسته خود را به سطح این 
دو بازیکن بزرگ رئال مادرید و بارسلونا برساند.ماریو بالوتلی، ستاره ایتالیایی نیس 
اظهار نظر جالبی درباره توپ طلا داشت و گفت : بازیکنی که می خواهد توپ طلا 
را به دســت آورد باید قبل از هر چیزی مســی و رونالدو را به قتل رساند و آنها را 
از ســر راه بردارد.بالوتلی درباره این ســؤال که آیا او شایستگی توپ طلا را داشته 
است، این گونه توضیح داد: صادقانه بگویم که تا الان آنقدر خوب نبوده ام که خود 
را شایسته کسب توپ طلا بدانم. گل های زیادی به ثمر رسانده ام و در بسیاری از 
بازی ها بهترین بوده ام اما این برای کسب توپ طلا کافی نیست.بالوتلی در فصلی 
که گذشــت عملکرد بسیار خوبی در نیس داشت و توانست با بازی های درخشانی 
که به نمایش گذاشت سهمیه حضور در لیگ قهرمانان اروپا را برای نیس به ارمغان 
آورد. ستاره ایتالیایی نیس در پایان و همچنین در پاسخ به این سؤال که آیا قصد 
بازگشت به فوتبال ایتالیا را دارد، پاسخ داد: هنوز تصمیمی در این زمینه نگرفته ام. 

یکی، دو هفته ای استراحت می کنم و بعد از آن تصمیم نهایی ام را می گیرم.
گریزمان توافق با منچستریونایتد را رد کرد 

آنتوان گریزمان یکی از بازیکنانی اســت که خبرهای زیادی درباره توافق او با 
منچســتریونایتد به گوش می رسد. رســانه های انگلیسی پیش از این نوشتند که 
باشگاه منچســتریونایتد برای جذب گریزمان علاوه بر پرداخت ۱۰۰ میلیون یورو 
حاضر است که حقوق سالانه ۱۴ میلیون پوند را به این بازیکن فرانسوی پیشنهاد 
بدهد.گریزمان با منتشر کردن پستی در صفحه توییتر خود تاکید کرد هنوز برای 
آینده اش تصمیم نگرفته اســت. او گفت : شــایعاتی که درباره آینده من منتشــر 
می شوند، درست نیســتند. همواره خود را بخشی از باشگاه بزرگ اتلتیکومادرید 
می دانــم. هنوز درباره آینده خود تصمیم نگرفتم. با مشــاوران ورزشــی صحبت 
می کنم و بهترین تصمیم را نیز می گیرم.  گریزمان در سال ۲۰۱۴ از رئال سوسیداد 
به اتلتیکومادرید پیوســت. او با وجود اینکه تاکنون نتوانسته است هیچ جامی با 
اتلتیکو به دست آورد اما همواره بازی های درخشانی را به نمایش گذاشته است. او 
در صعود این تیم به فینال لیگ قهرمانان اروپا در فصل قبل نقش بسزایی داشت.

تمجید دل پیرو از توتی
فرانچسکو توتی نماد باشگاه رم به شمار می آید که بارها با وجود پیشنهادهای 
خوب حاضر نشد جالوروسی را ترک کند. توتی اعلام کرد فصل بعد دیگر در رم 
بازی نخواهد کرد. الساندرو دل پیرو که پیشتر با توتی در تیم ملی همبازی بود، 
درباره او گفت: وقتی از یک بازیکن با کلاس با کیفیت جهانی صحبت می کنید، 
بدون شــک باید نام توتی را ذکر کنیم. او یک اسطوره واقعی است. او ادامه  داد: 
توتی را به خوبی می شناســم. او با وجود اینکه سنش بالا رفته بود، بارها و بارها 
ثابت کرد بازیکن بزرگی اســت و هنوز توان بازی کردن دارد. سبک بازی توتی 
متفاوت و خاص است. او زیبا و هوشمندانه بازی می کند و یک بازیکن با کیفیت 
بسیار بالاست. دیدار رم برابر جنوا در هفته پایانی سری A، آخرین بازی با پیراهن 

رم است. این دیدار امروز)یکشنبه( برگزار می شود.
پپ گواردیولا به دنبال دومین خرید بزرگ تابستانی 

منچسترســیتی فعالیت در فصل جابجایی تابستانی را زوتر از هر تیمی شروع 
کرد. این تیم در نخستین گام با برناردو سیلوا که بازیکن کلیدی و تاثیر گذار فصل 
گذشته موناکو بود، قرارداد امضا کرد. بدون شک پیوستن سیلوا به منچسترسیتی، 
تنها خرید تابستانی این تیم نیســت و فیروزه ای پوشان به دنبال تغییراتی اساسی 
در تابستان هستند. اسکای اسپورت اعلام کرد جذب پیر امریک اوبامیانگ، دومین 
هدف بزرگ گواردیولا در تابستان است و باشگاه منچسترسیتی رقم بالایی را برای 
جذب ایــن بازیکن گابنی پرداخت خواهد کرد. اوبامیانگ در فصلی که گذشــت، 
عنوان بهترین گلزن بوندســلیگا را به دســت آورد. پپ گواردیولا نیز به خوبی این 
بازیکن را می شناســد و ســبک فوتبال او را بسیار متناسب با لیگ جزیره می داند. 
از رئال مادرید، پاری ســن ژرمن و منچســتریونایتد نیز به عنوان دیگر مشتریان 
مهاجم بوروســیا دورتموند یاد می شــود. باید دید در نهایت چه تیمی این بازیکن 

را جذب می کند.
انریکه: بارسلونا خانه من است، شاید باز برگشتم

بارســلونا در فینال جام حذفی اسپانیا دیشب به مصاف آلاوس رفت. این آخرین 
دیداری بود که لوییس انریکه روی نیمکت آبی اناری ها نشست. انریکه سه سال هدایت 
بارســلونا را برعهده داشت. با توجه کسب سه گانه در ســال نخست مربیگری روی 
نیمکــت این تیم، می توان کارنامه او را رضایت بخش توصیف کرد. انریکه در این باره 
اظهار کرد: در زندگی چیزهای زیادی یاد گرفتم. یکی از چیزهای ارزشــمند این بود 
که در زندگی به هیچ چیزی به صورت قاطع »نه« نگویم. به هر چیزی به دید مثبت 
نگاه خواهم کرد. او ادامه  داد: بارســلونا خانه من است. این تیم به من همه چیز داد. 
باشــگاه بارســلونا ابتدا به عنوان بازیکن و در حال  حاضر نیز به عنوان مربی، به من 
اعتماد کرد. چرا این احتمال وجود نداشته باشد که بار دیگر به بارسلونا برگردم و برای 
بار دوم هدایت این تیم را به عهده بگیرم؟ می توانم این را بگویم که احتمال بازگشت 
من به بارســلونا وجود دارد. انریکه در پایان سخنان خود گفت : مربی جوانی هستم و 
زود است بازنشسته شوم. چیزهای زیادی در انتظار من خواهد بود. کسی چه می داند. 

شاید بازهم به بارسلونا برگشتم.
بازیکن گلادباخ هم گلر است

 هم مدیر بخش استعداد یابی! 
کریســتوفر هایــم روت در فصــل آینــده فقــط بازیکــن و گلر شــماره ۳ 
مونشــن گلادباخی ها نیست. بلکه او در ایام فراغت از تمرین و بازی، به عنوان مدیر 
نیز با باشگاهش همکاری می کند.براساس اظهارات ماکس ابرل، مدیر تیم آلمانی، 
هایم روت ۳۵ ســاله به خاطر توانمندی و رشــته  تحصیلی بــه عنوان مدیر بخش 
استعداد یابی باشگاه نیز عمل خواهد کرد. ابرل اظهارداشت: هایم روت قصد داشت 
امسال بازنشسته شود. اما به خاطر یکسری نیازها برنامه خود را یک سال به عقب 
انداخت. با این حال ما مصمم هستیم مسئولیت بخش مدیریت استعداد یابی را به 

او محول کنیم.او قابلیت انجام این کار را به خوبی دارد.

آغاز تمرینات تیم ملی در اتریش
تیم ملی فوتبال ایران که خود را برای دیدار با ازبکســتان از رقابتهای مقدماتی 
جام جهانی روســیه آماده می کند راهی اردوی اتریش شــد. کاروان تیم ملی بعد از 
سفری چند ساعته جمعه شب به وین رسید. ملی پوشان از دیروز زیر نظر کی روش 

تمرینات فنی خود را آغاز کردند.
ابهام در خصوص حضور 90 دقیقه ای ابراهیمی برابر العین 
امید ابراهیمی در تمرین روزهای جمعه و شنبه  استقلال در کنار سایر بازیکنان 
به تمرین پرداخت تا آخرین مصدوم رختکن استقلال نیز در تمرینات این تیم حاضر 
شــود.با این وجود اما وضعیت این بازیکن برای حضور در ترکیب اولیه اســتقلال نا 
مشخص است و هنوز از کادر پزشکی استقلال برای حضور 9۰ دقیقه ای چراغ سبز 
دریافت نکرده است. به این ترتیب به نظر می رسد استقلال دیدار با العین را با ترکیب 
مجید حسینی و فرشید باقری در پست هافبک دفاعی آغاز کند و ابراهیمی در نیمه  
دوم و در صورت نیاز منصوریان به ترکیب اضافه شود. تمرین روز یکشنبه استقلال 
در ورزشگاه بن زاید تکلیف ابراهیمی برای حضور در این دیدار را نهایی خواهد کرد و 
منصوریان بعد از مشورت با کادر پزشکی درباره دقایق حضور این بازیکن در ترکیب 

استقلال تصمیم خواهد گرفت.
انتخاب تیم داوری از ژاپن برای بازی استقلال خوزستان

کنفدراسیون فوتبال آســیا رسما اعلام کرد که دیدار برگشت دو تیم استقلال 
خوزستان و الهلال عربستان در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا را تیم 
داوری از ژاپن در راس آنها ایدا جیومبی قضاوت می کند.  دیدار برگشــت استقلال 
خوزســتان با الهلال عربستان چهارشــنبه )۱۰ خرداد( در دوحه ساعت ۲۴ برگزار 

می شود.
شروع تمرینات تراکتورسازی از ۱9 خرداد

یحیی گل محمدی سرمربی تیم تراکتورسازی تبریز گفت: پیشنهادی از باشگاه 
تراکتورسازی به من رســید که من زیاد روی این پیشنهاد فکر نکردم و خیلی زود 
تصمیم گرفتــم. این یکی از مهم ترین و بهترین پیشــنهادهای من بود که با همه 
وجودم پذیرفتم و باعث افتخار هر مربی ای اســت که در این تیم با هواداران پرشور 
کار کنــد. از این تصمیمی که گرفتم خیلی خوشــحالم و امیدوارم بتوانیم با کمک 
هواداران، بچه های تیم و عوامل باشگاه فصل موفقی پشت سر بگذاریم. وی افزود: ما 
تمرینات را از ۱9 خردادماه شروع می کنیم و ۶ هفته فرصت داریم تا وارد مسابقات 
شــویم. یکی دو اردو در برنامه خواهیم داشــت که ابتدای کار ما از تبریز اســت و 
امیدوارم شــروع خوبی داشته باشیم. امیدوارم باشگاه قرارداد بازیکنان فصل قبل را 
تمدید کند تا کارمان را بدون دغدغه شروع کنیم. با صحبتی که با مربیان پایه داشتم 
به نظر می رســد بازیکنان جوان خوبی در تیم های پایه حضور دارند که می توانیم از 
آن ها استفاده کنیم و امیدوارم آن ها هم بازیکنان خوبی باشند و باعث خوشحالی من 

است که شنیدم چند بازیکن جوان خوب در تیم های پایه داریم. 
توافق پرسپولیس با نعمتی

مسئولان باشگاه پرسپولیس در مذاکراتی که با سیامک نعمتی و مدیربرنامه های 
او داشتند، برای پیوستن به پرسپولیس در فصل آینده به توافقات زیادی دست پیدا 
کردند.البته از آنجایی که تیم پرسپولیس روز سه شنبه بازی حساسی مقابل لخویای 
قطر دارد، به همین دلیل امضای قرارداد و رسیدن به توافقات نهایی بعد از بازگشت 
تیم پرسپولیس از قطر انجام خواهد شد. نعمتی فصل گذشته در تیم فوتبال پیکان 

توپ می زد.
بازگشت تیم فوتسال زیر ۲0 سال ایران به کشورمان

کاروان تیم فوتسال زیر ۲۰ سال ایران پس از کسب عنوان با ارزش قهرمانی در 
رقابت های قهرمانی آسیا،روز گذشته به ایران بازگشتند.  محمدرضا ساکت، ریاست 
ســازمان تیم های ملی و علیرضا اســدی، دبیر کل فدراســیون فوتبال با حضور در 
فرودگاه امام)ره( از اعضای تیم فوتســال زیر ۲۰ سال ایران استقبال کردند و کسب 
عنوان با ارزش قهرمانی در آسیا را به کلیه نفرات تیم تبریک و شادباش گفتند. علی 
کفاشیان، نایب رئیس فدراسیون فوتبال و عباس ترابیان، رئیس کمیته فنی و توسعه 
فوتسال و فوتبال ساحلی که همراه تیم در تایلند حضور داشتند هم با کاروان تیم به 
ایران بازگشتند و دقایقی با ساکت و اسدی درباره کیفیت مسابقات فوتسال قهرمانی 

آسیا گفت و گو کردند.
افزایش جرایم نقدی در آیین نامه جدید کمیته انضباطی

اســماعیل حســن زاده رئیس کمیته انضباطی در خصــوص آئین نامه جدید 
انضباطی فدراسیون فوتبال اظهار داشت: مطمئنا آئین نامه جدید در راه است. مسلماً 
با توجه به موارد قانونی مختلف باید این آئین نامه با تشریفات قانونی تصویب و ابلاغ 
شــود و تا زمانی که ابلاغ نشــود با همان آئین نامه قبلــی مراحل کار انجام خواهد 
شــد. این آئین نامه جدید در قسمت هایی از آن با پیشنهادات کمیته انضباطی و در 
بخش های دیگر با پیشــنهادات کمیته تدوین و مقررات در حال شکل گیری است. 
وی در گفت وگو با خبرنگار ورزشــی خبرگزاری فارس، در خصوص آئین نامه جدید 
انضباطی فدراسیون فوتبال اظهار داشت: مطمئنا آئین نامه جدید در راه است. مسلماً 
با توجه به موارد قانونی مختلف باید این آئین نامه با تشریفات قانونی تصویب و ابلاغ 
شــود و تا زمانی که ابلاغ نشــود با همان آئین نامه قبلــی مراحل کار انجام خواهد 
شــد. این آئین نامه جدید در قسمت هایی از آن با پیشنهادات کمیته انضباطی و در 

بخش های دیگر با پیشنهادات کمیته تدوین و مقررات در حال شکل گیری است. 
عشوری نمی تواند با تراکتورسازی قرارداد ببندد

فریبرز محمودزاده مســئول کمیته نقل وانتقالات ســازمان لیگ  درباره آخرین 
وضعیت سینا عشوری، اظهار داشت: باشگاه تراکتورسازی در این مورد از ما استعلام 
گرفته و ما هم یکی دو روز پیش جواب آنها را دادیم. با توجه به اینکه کمیته تعیین 
وضعیت بازیکنان را در فدراســیون فوتبال داریم، از آنها هم برای وضعیت عشوری 
استعلام گرفتیم و سپس به باشگاه تراکتورسازی نامه زدیم.وی افزود: سینا عشوری 
ســال گذشــته دچار مصدومیت شد و مسئولان باشــگاه تراکتورسازی هم نام این 
بازیکن را از لیســت خود خارج کردند تا بتوانند ســجاد شهباززاده را جذب کنند. 
زمانی هم که برای جذب شــهباززاده اقدام کردند، TMS بســته شده بود. قرارداد او 
غیرفعال شده است. مسئول کمیته نقل وانتقالات سازمان لیگ خاطرنشان کرد: چون 
عشوری از لیست تراکتورسازی خارج شده، او برای اینکه سال آینده هم بتواند بازی 
کند،  باید قــراردادی جدید با این تیم امضا کند. با توجه به محرومیتی هم که تیم 
تراکتورسازی با آن مواجه شده، ما نمی توانیم هیچ کدام از قراردادهای این باشگاه را 
ثبت کنیم. پس با این حساب، سینا عشوری نمی تواند برای  تراکتورسازی بازی کند.

به دنبال اجرای  رئیس فدراسیون دوچرخه سواری 
طرح ســلامت و دریافت ضمانت از ورزشکاران گفت: 
دوپینگ رکابزنی مثبت باشــد با چه رویی در تریبون 

آسیا حرف بزنم. 
گرفتن چک تضمین ۵۰ میلیون تومانی، دریافت تضمین 
و امضــای یک تعهدنامه به همراه حضور الزام در تســت های 
سلامت جزء ملاک های حضور و فعالیت ورزشکاران این رشته 
در تیم های ملی، باشــگاهی، لیگ و مسابقات استانی و حتی 
ملاک اعزام به رقابت های برون مرزی قرار داده شــده اســت. 
خسرو قمری رئیس فدراسیون دوچرخه سواری کشورمان در 
این باره گفت: این شرایط سخت گیرانه را برای همه دوچرخه 
ســواران در نظر گرفتــه ایم قرار اســت در کارمان و فعالیت 
هایمان یک نگاه ســلامت در دوچرخه سواری داشته باشیم. 
مــواردی لزوم حضور در تیم ملی و باشــگاهی و فعالیت یک 
رکابزن اســت شامل گرفتن تست ســلامت و تشکیل پرونده 
سلامت از ورزشــکاران و دریافت ضمانت است. بخشی از این 
تست ها خونی است و به صورت آزمایشگاهی بررسی می شود. 
رئیس  فدراســیون دوچرخه سواری خاطرنشان کرد: قرار 

نیست که ما برای ورزشــکاری کلی هزینه انجام دهیم و بعد 
ببینیم در یک مســابقه دوپینگ کرده است. حتی به نظر من 
این چک ضمانت در قبال هزینه هایی که برای هر ورزشکار در 

طی فعالیت حرفه ای اش می شود کم هم هست. 
وی در پاســخ به اینکه به نظر می رسد دریافت این چک 
ضمانت به همراه گرفتن تست ســلامت بین فدراسیون های 
دیگر مرسوم نیست و فدراسیون دوچرخه سواری مبتدع این 
مســئله است نیز گفت: مرسوم بودن این طرح یا نبودن آن را 
نمی دانم. ما در حوزه خود دوچرخه سواری برای هر ورزشکار 
تیم ملی هر روز شــاید نزدیک بــه ۲۵۰ هزار تومان هزینه از 
بیت المــال صرف می کنیم. وی در پایان با اشــاره به کســب 
کرســی ریاست بخش جاده آسیا توســط ایران گفت: الان ما 
عضو هیئت رئیسه دوچرخه سواری آسیا و رئیس کمیته تریال 
و جاده آسیا هستیم . در صورتی که دوپینگ ورزشکاران مان 
در بیاید با چه رویی در پشت تریبون آسیا بشینم و از وضعیت 
دوچرخه ســواری کشورم و آسیا دفاع کرده و برای این رشته 
تصمیم بگیرم. مطمئن باشید این تصمیمات اتخاذ شده برای 

ممانعت از دوپینگ به نفع ما خواهد بود.

تشریحدلایلسختگیریفدراسیوندوچرخهسواریبرایدوپینگورزشکاران

از حضور  پهلوانی  کشتی  جهانی  رئیس فدراسیون 
این رشــته در بازیهای داخل سالن آسیا )ایندورگیم( 

ترکمنستان خبر داد.
علیرضــا حیدری با بیــان این مطلب افــزود: با توجه به 
تشکیل کمیته مستقل کشتی پهلوانی زیرنظر اتحادیه جهانی 
کشــتی و قرار گرفتن این رشــته از کشــتی های سنتی در 
برنامه هــای مدون اتحادیه مذکور، پس از برگزاری رقابت های 
اروپایــی در صربســتان و کلاس مربیگــری و داوری در قاره 
آمریــکا، برنامه بعدی کمیته پهلوانی، شــرکت در بازی های 

داخل سالن آسیا )ایندورگیم( در ترکمنستان است. حیدری 
تصریح کرد: در راه المپیکی شــدن و پیشــرفت این ورزش با 
تمام وجود تلاش می کنیم و در راستای اعتلای این رشته هیچ 
کوتاهی انجام نخواهیم داد. وی در پایان گفت: هماهنگی های 
لازم با فدراسیون های کشتی کشورهای آسیایی برای حضور 
در رقابت های ایندورگیــم از طریق کمیته پهلوانی اتحادیه و 
شورای کشتی آسیا در حال انجام است و بزودی تعداد کشورها 
و کشتی گیران شــرکت کننده در این مسابقات اعلام خواهد 

شد.

ورود کشتی پهلوانی به بازی های داخل سالن آسیا 

حدیث دشت عشق

معلم شهید »ســیدمحمدرضا ناصریان« سال 
۱۳۳۶ در روستاي عبدیا از توابع شهرستان دامغان 
متولد شد. او در سال ۱۳۵۷ در رشته جامعه شناسي 
دانشگاه تهران مشغول به تحصیل شد و در سال ۵۸ 

به همراه جهادسازندگي راهي کردستان شد. 
روزي نامه اي از کردستان آمد. نامه از روستایي 
بود که »ســیدمحمدرضا« چند ماه در آن مشغول 
فعالیت هــاي فرهنگي بــود. به طــوري که مردم 

دلبسته او شده بودند. در نامه از او گلایه شده بود چرا دیگر به کردستان نمي آید 
و سراغي از آنها نمي گیرد. مردم روســتا نمي دانستند »سیدمحمدرضا« ۱ سال 
پیش به شــهادت رسیده اســت. او ۲۱/۱۱/۶۱ به جبهه رفت و در ۲۱/۱/۶۲ در 
عملیات والفجر )۱( مجروح شــد و در ۲۴/۱/۶۲ در ۲۵ سالگي به بالاترین آرزوي 

هر مومن یعني درجه رفیع شهادت نائل آمد.
فرازی از دل نوشته های شــهید: جبهه فقط منحصر به جبهه جنگ نیست. 
همه جا جبهه اســت اگر همراه با اطاعت از ولایت فقیه زمان باشــد و کسي هم 
در جبهه جنگ موفق مي شود که در بقیه جبهه ها و خصوصاً، جهاد اکبر، مبارزه 
با نفس، موفق شــود. بدون موفقیت در جهاد اکبر به جهاد اصغر نمي پذیرندت و 
اگر هم بپذیرندت، ره به جایي نخواهي برد. وقتي خانواده شــهید در سال ۱۳۷9 
خدمت »مقام معظم رهبري« رسیدند و مجموعه نوشته هاي وي در قالب »شوق 
کعبه« را ارائه کردند، ایشــان در حاشــیه این مجموعه نگاشتند؛ »بسمه تعالي، 

خداوند شهید عزیز را به برترین درجات قرب نائل فرماید.«

به یاد معلم شهید »سیدمحمدرضا ناصریان« 
همهجاجبههاست

اگرهمراهبااطاعتازولایتفقیهزمانباشد


